

PROTOKOLL

2021-12-05

Möte IF Vikens Ungdomssektion

Plats: Vikenborg, Coronasäkrat avstånd

Tid: 09.00

| | | | |
|-------------|------------------------|------|----------------------|
| Närvarande: | Anna Ödman | (AÖ) | P12 |
| | Magnus Sahlin | (MS) | P08 |
| | Maria Lindberg Engberg | (ML) | F08 |
| | Rudi Martinsen | (RM) | P07/F09/Bollkul15/MV |
| | Sarah Johansson | (SJ) | P10 |

Delges: De närvarande

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas

2. Val av sekreterare

RM utses till mötets sekreterare.

3. Dagordningen fastställs

4. Organisering av Ungdomssektionen 2022

Anna har mycket glädjande tillkommit som medlem av Ungdomssektionen. Dock har både Magnus W och Philip lämnat vilket gör att sektionen räknar 5 medlemmar. En prioriterad uppgift framöver blir därför att försöka rekrytera nya medlemmar till sektionen. Några namn diskuteras och kontaktas.

Vidare diskuteras vilka områden arbetet kan delas i, samt att vi inom områden med fördel kan använda resurser utanför sektionen till specifika uppgifter (t.ex. har kanslisten meddelat att ungdom får köpa eget material då det saknas tillgång till bil..). Namn diskuteras, rollbeskrivningar måste tas fram

- * Material
- * Samordning av aktiviteter
- * Utbildning
- * Ekonomi
- * Planer/tider

Samordningsinsatser mot de olika lagen tog mycket tid under den gångna säsongen, kan avhjälpas något med ledarträffar och spelformsmöten.

Kontaktperson mot styrelsen behöver utses. Fördelning av uppgifter och

ansvarsområden tas upp på nästa möte.

5. Budget 2022

ML informerar om budgetarbetet och mötet med Kjell och Christer från styrelsen.
ML, Magnus W, SJ och RM närvarade.

Ekonomiskt ansträngt läge i föreningen och vissa ändringar fick göras i vårt budgetförslag. Reviderat förslag skickas till sektionen.

Ytterligare insatser kring Vikendagen kan ge mer inkomster. Ledaravslutning tas ut av budget för att säkerställa aktivitet för spelare.

ML kollar om vi kan arbeta utifrån att budgeten nu är antagen och gällande.

6. Övrigt

- Lotter och försäljning: Bingolottförsäljningen kom överraskande och var inte planerad. **SJ** har påpekat detta för Kjell och igen sagt att vi inte kan få sådana försäljningar utan vetskap vilket vi var lovade redan i våras.

För 2022 behöver vi tidigt ha besked från styrelsen om vilka försäljningar och uppgifter som kommer under året så att detta kan planeras och lagen informeras.

7. Nästa möte

Nästa möte planeras till tisdag 4/1 kl. 1845

8. Mötets avslutande

Mötet avslutas

Vid protokollet

Rudi Martinsen
Sekreterare